

Palestine National Council

Speaker Office

Ref. _____

Date _____



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم : _____

التاريخ : _____

المجلس الوطني بذكرى النكسة شعبنا وقيادته متمسكون بحقهم الأزلي في فلسطين وسيفشلون مؤامرات تصفية قضيتهم
2019-6-4

أكد المجلس الوطني الفلسطيني أن شعبنا وقيادته صامدون في وجه المؤامرة، ومتمسكون بحقهم الأزلي بالعودة والدولة بعاصمتها مدينة القدس، وسيفشلون كافة الخطط والمشاريع التي تهدف لتصفية قضيتهم.

وقال المجلس الوطني الفلسطيني في بيان صدر عنه بمناسبة مرور 52 عاما على نكسة حزيران عام 1967، التي احتلت إسرائيل فيها ما تبقى من الأرض الفلسطينية (الضفة الغربية وقطاع غزة بما فيها مدينة القدس الشرقية)، والجولان السورية، وسيناء المصرية: لا سلام ولا أمن ولا استقرار إلا بإنهاء الاحتلال وإقامة الدولة الفلسطينية المستقلة بعاصمتها القدس على حدود الرابع من حزيران عام 1967، وعودة اللاجئين إلى ديارهم وفقا للقرار 194.

وأكد المجلس الوطني الفلسطيني أن طريق السلام والاستقرار والازدهار في المنطقة يمر أولاً بإنهاء الاحتلال الإسرائيلي لفلسطين تنفيذاً لقرارات الشرعية الدولية، وليس الالتفاف نحو بدائل اقتصادية ومؤتمرات وصفقات تعتمد على أفكار واحلام تورائية لفريق المستوطنين في إدارة ترامب خدمة لأحلام اليمين الإسرائيلي بزعامة حكومة نتنياهو.

وأكد المجلس الوطني الفلسطيني أنه بعد اثنتين وخمسين عاما على احتلالها، فإن مدينة القدس وأهلها مسلمون ومسيحيون، صامدة في وجه العدوان والتهويد بأشكاله المختلفة، ولن تستسلم لإدارة ترامب وقراراته العدوانية بالاعتراف بها عاصمة لدولة الاحتلال.

ودعا المجلس الوطني الفلسطيني الأمم المتحدة لتنفيذ قراراتها الخاصة بالقضية الفلسطينية، وعدم الوقوف موقف المتفرج على استمرار الاحتلال وجرائمه بحق شعبنا، وانه آن الأوان للمجتمع الدولي لمحاسبة إسرائيل على جرائمها وانتهاكاتها للقرارات الدولية، وعدم التزامها بالمواثيق والمعاهدات التي تقوم عليها العلاقات بين الأمم المتحضرة.

وجدد المجلس الوطني الفلسطيني المطالبة بتوفير الحماية الدولية لشعبنا وارضنا من الإرهاب العسكري الإسرائيلي، ومن إرهاب المستوطنين الذين يواصلون عدوانهم اليومي على أبناء شعبنا في مدنه وقراه ومخيماته.

كما نكّر المجلس الوطني الفلسطيني، برلمانات العالم واتحاداته بأن إسرائيل ما تزال تحتل فلسطين وتعمل بكافة الوسائل للسيطرة على أرضها وتغيير معالمها، وتمارس جرائم القتل والاعتقال والتنطهير العرقي وتنتهك قرارات الشرعية الدولية ومواثيق حقوق الإنسان، لذلك تقع على عاتق البرلمانات الحرة ودولها مسؤولية كبيرة في ادانة الاحتلال، والاعتراف بالدولة الفلسطينية بعاصمتها القدس وفقا لقرارات الشرعية الدولية.

كما جدد المجلس الوطني الفلسطيني التأكيد على استمرار النضال الفلسطيني ضد الاحتلال الإسرائيلي بكافة الأشكال والوسائل المشروعة، حتى نيل كافة الحقوق بالعودة وإقامة الدولة كاملة السيادة وعاصمتها القدس.

Palestine National Council

Speaker Office

Ref. _____

Date _____



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم : _____

التاريخ : _____

The Palestinian National Council (PNC) in commemoration of the Naksa (Catastrophe): Our people and leadership are adhering to their eternal right in Palestine, and will fail the plots to liquidate their cause

4th of June 2019

The Palestinian National Council (PNC) confirmed that Palestinian people and their leadership are steadfast in the face of the conspiracy, and are committed to their eternal right to return and the independent state with Jerusalem as its capital, and will fail all plans and projects aimed at liquidating their cause.

In a statement, PNC said on the occasion of the 52nd anniversary of the relapse of June 1967, in which Israel occupied the rest of the Palestinian land (West Bank and Gaza Strip, including East Jerusalem), the Syrian Golan and the Egyptian Sinai: there is no peace, no security and no stability except with the ending of the occupation and the establishment of an independent Palestinian state with Jerusalem as its capital on the borders of 4th of June 1967 and the right of return of the refugees to their homes in accordance with Resolution 194.

PNC stressed that the road to peace, stability and prosperity in the region will firstly go through ending the Israeli occupation of Palestine, in accordance with the resolutions of international legitimacy, and not to bypass the solution into economic alternatives, conferences and deals based on biblical ideas and dreams of the settlers lobby in the Trump's administration, and serving the dreams of the Israeli rightists led by Netanyahu's government.

After 52 years of its occupation, PNC confirmed that the city of Jerusalem and its Muslim and Christian people are steadfast in the face of aggression and Judaization in its various forms. Jerusalem will not surrender to Trump's administration and its aggressive decisions by recognizing Jerusalem as the capital of Israel the occupying state.

PNC called on the United Nations to implement its resolutions on the Palestinian issue, and not to stand idly by on the continuation of the occupation and its crimes against Palestinian people. It's the time for the international community to hold Israel accountable for its crimes and violations of international resolutions and non-compliance with the charters and treaties on which civilized nations relations are based.

PNC renewed the call for the international protection of our Palestinian people and our land from Israeli military and settlers' terrorism who continue their daily aggression against Palestinians in their towns, villages and camps.

PNC reminded the parliaments of the world and its federations, that Israel still continues to occupy Palestine, works by all means to control the land and change its features, commit murders, detention, ethnic cleansing, and violates international legitimacy and human rights conventions. Therefore, it is the responsibility of free parliaments and their countries to condemn the occupation and recognize the Palestinian state with Jerusalem as its capital in accordance with the resolutions of international legitimacy.

PNC also reiterated the continuation of the Palestinian struggle against the Israeli occupation in all legitimate forms and means, until we fulfill all the rights to return to homeland and establishing of a sovereign state with Jerusalem as its capital.